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- Dziś nie ma samochodu, który nie miałby w sobie części wyprodukowanej przez Boscha.
Podobnie będzie w przypadku samochodów elektrycznych - powiedziała Krystyna
Boczkowska, prezes spółki Robert Bosch oraz reprezentantka Grupy Bosch w Polsce
otwierając konferencję prasową podsumowującą wyniki finansowe grupy w roku 2017.

Jesteśmy na miejscu. Wkrótce więcej informacji na ten temat.

Grupa Bosch osiągnęła w Polsce w 2017 roku obroty w wysokości 5,2 mld złotych, co oznacza 5-
procentowy wzrost obrotów w porównaniu do poprzedniego roku.

– Rekordowymi inwestycjami, które wpłynęły na wzrost zatrudnienia, uczciliśmy
jubileusz 25–lecia naszej działalności w Polsce, udowodniając tym samym, jak
strategiczny dla koncernu Bosch jest polski rynek. W ubiegłym roku zakończyliśmy
budowę trzech fabryk, stworzyliśmy własne centrum serwisowe elektronarzędzi,
uruchomiliśmy produkcję podzespołów do najnowszych zespołów mocy układu
hamowania iBooster 2. Generacji – dodała Krystyna Boczkowska. – W roku 2018 chcemy
utrzymać silne tempo wzrostu.
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